

**專科以上學校學雜費退費基準表**  
College-level and Above Tuition Fee Policy"

退費標準如下列 Regulations of Tuition Refund are as follows

1. 註冊日（含當日）前申請休退學者：免繳費，已收費者，全額退費。  
Before or on the registration day, applicants of suspension, withdrawal or status retention do not need to pay any tuition.
2. 於註冊日之次日起至上課（開學）日之前一日申請休、退學者：學費退還三分之二，雜費全部退還。  
Application submitted after the registration day and before the day school begins may receive 2/3 of the tuition refund and full refund from other incidentals.
3. 於上課（開學）日（含當日）之後而未逾學期三分之一申請休、退學者：學費、雜費退還三分之二。  
2/3 of the total tuition will be refunded if the application for suspension, withdrawal or leaving school is submitted before the 1/3 of the semester.
4. 於上課（開學）日（含當日）之後逾學期三分之一，而未逾學期三分之二申請休、退學者：學費、雜費退還三分之一。  
1/3 of the total tuition will be refunded if application for suspension, withdrawal or leaving school is submitted after the 1/3 of the semester but before 2/3 of the semester.
5. 於上課（開學）日（含當日）之後逾學期三分之二申請休、退學者：所繳學費、雜費，不予退還。  
Application for refund will not be accepted if applicants submit the form after 2/3 of the semester.